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Protokół
z obrad

VII Sesji Rady Gminy Chełmno

W dniu 25 sierpnia 2011 roku w godz. od 1000 do 1220 w Urzędzie Miasta Chełmno, 
sala nr 102, odbyły się obrady VII Sesji Rady Gminy Chełmno.

W obradach udział wzięli:

Radni Rady Gminy w liczbie 13 na 15 ogółem. Obrady prawomocne; 
1. Elżbieta Zawal;
2. Lech Orzech;
3. Marek Kraśkiewicz;
4. Jan Kaczmarczyk;
5. Krzysztof Madej;
6. Krystyna Janowska
7. Piotr Mikrut;
8. Zygmunt Urtnowski
9. Kazimierz Pasiński;
10. Mieczysław Urbański;
11. Bogusław Kiełbasiewicz;
12. Zbigniew Kłos;
13. Henryk Krzywdziński;

Oraz zaproszeni goście:
1. Krzysztof Wypij – Wójt Gminy Chełmno;
2. Janusz Wojtaszewski – Sekretarz Gminy;
3. Krystyna Sawicka – Skarbnik Gminy;
4. Edward Rączka – Radca Prawny;
5. Anna Woelke – protokolant

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Rady Pan Henryk Krzywdziński przywitał obecnych
radnych i pracowników UG.
Na podstawie listy obecności (Zał. Nr 1) stwierdził quorum.
Przewodniczący  przedstawił  porządek  posiedzenia  (Zał.  Nr  2).  P.  Przewodniczący 
przedstawił wniosek Wójta o wprowadzenie do porządku obrad w pkt. 6 uchwałę w sprawie 
zmiany w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Chełmno (Zał. Nr 3).
P. Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek Wójta. Wynik głosowania: 12 „za” na 12 
obecnych podczas głosowania.
P. Przewodniczący poddał pod głosowanie cały porządek. Wynik głosowania: 12 „za” na 12 
obecnych podczas głosowania.

Ad. 2.
Przedstawienie uchwał Rady Gminy Chełmno podjętych na poprzedniej Sesji oraz
sprawozdania z ich realizacji. (Zał. Nr 4)
Sprawozdanie z realizacji uchwał przedstawiła P. Woelke. Do sprawozdania nie zgłoszono
uwag.

Ad. 3. 
Interpelacje i zapytania.
P. Wójt odpowiedział na interpelacje z poprzedniej sesji (Zał. Nr 5). 



P. Przewodniczący poprosił o przedstawianie interpelacji.
Zgłoszono następujące interpelacje:

1. P.  Kraśkiewicz  spytał,  co  dalej  będzie  z  zarwanym  mostkiem  w  Różnowie  P.  
Szwajkowskiego? Należałoby porozmawiać z P. Madejem bo w tej chwili jeżdżą po 
jego polu i przez jego prywatny mostek.
P. Wójt odpowiedział, że mostek w Różnowie się zarwał i zanim zostanie zrobiona 
dokumentacja na nowy to trochę potrwa. 
P.  Kraśkiewicz poprosił  by porozmawiać  z Panem Madejem by pozwolił  na  razie 
korzystać z jego prywatnego mostku.

2. P.  Janowska  powiedziała,  że  młodzież  niszczy  znaki  drogowe,  są  one  popisane  i 
poprzekręcane  a  stoją  dopiero  tydzień.  Dobrze  by  było  gdyby  policja  zwiększyła 
patrole. 

Na posiedzenie przybył P. Krzysztof Madej.
3. P. Zawal spytała czy stowarzyszenie „Sclavinia” ma w planie postawienie ławek na 

Górze Św. Wawrzyńca?
P. Wójt odpowiedział, że niestety ale nie posiada takich informacji.

4. P. Kiełbasiewicz prosi by wystosować pismo do PZD z zapytaniem dokładnie kiedy 
ma być robiona droga Chełmno – Mniszek.

Ad. 4.

Przedstawienie sprawozdania Wójt Gminy Chełmno i Komisji Rady Gminy Chełmno.
P. Wójt przedstawił sprawozdanie z działalności międzysesyjnej, do którego nie zgłoszono 
uwag (Zał. Nr 6).
Dyskutowano nt. przejścia dla pieszych na skrzyżowaniu z ul Łunawską.
Radni proszą by na kolejną sesje przygotować stanowisko w tej sprawie.
P. Przewodniczący poprosił poszczególnych Przewodniczących komisji o przedstawienie sprawozdań.
P. Kłos – sprawozdanie Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów.
Nie zgłoszono uwag do sprawozdań.

Ad. 5.
Uchwała w sprawie korekty budżetu na 2011 rok. (Zał. Nr 7)
P. Przewodniczący poprosił P. Skarbnik o uzasadnienie uchwały.
P.  Skarbnik  poinformowała,  że  Komisja  Rozwoju  Gospodarczego i  Finansów zaopiniowała 
korektę pozytywnie. P. Skarbnik przedstawiła zmiany, poprosiła o pytania.
Nie zgłoszono pytań.
P. Przewodniczący odczytał uchwałę i poddał ją pod głosowanie. Wynik głosowania: 13 „za”.

Ad. 6.
Uchwała w sprawie zmiany w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Chełmno. (Zał. 
Nr 8)
P. Przewodniczący poprosił P. Skarbnik o uzasadnienie uchwały.
P. Skarbnik poinformowała, że przy każdej zmianie uchwały budżetowej zmianie ulega 
również prognoza finansowa gminy, dlatego podjęcie uchwały jest zasadne.
Nie zgłoszono uwag do uchwały.
P. Przewodniczący odczytał uchwałę i poddał ją pod głosowanie. Wynik głosowania: 13 „za”.

Ad. 7.
Uchwała w sprawie zaciągnięcia pożyczek długoterminowych. (Zał. Nr 9)
P. Przewodniczący poprosił P. Skarbnik o uzasadnienie uchwały.
P.  Skarbnik  wyjaśniła,  że  realizowane  przez  gminę  projekty  budowa  110  przydomowych 
oczyszczalni  ścieków  bytowych  i  budowa  ścieżki  rowerowej  Nowe  Dobra-Kolno-Górne 
Wymiary etap I otrzymały pozytywną ocenę oraz zostały podpisane umowy o dofinansowanie 
tych zadań z programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2007-2013. Na te zadania zostały 
podpisane  umowy  z  wykonawcami,  termin  realizacji  to  IV  kwartał  2011  roku,  termin 
rozliczenia i złożenia wniosku o płatność do końca grudnia 2011 r. W związku z powyższym 
termin  otrzymania  środków wynikających  z  podpisanych  umów o dofinansowaniu  to  I  lub 

2



początek  II  kwartału  2012  roku.  W  budżecie Gminy  Chełmno  na  2011  rok  ujęto  po 
stronie dochodów kwoty wynikające z podpisanych umów o dofinansowaniu tych zadań, jednak 
jak  wynika  z  przedstawionego  wyżej  procesu  rozliczenia  inwestycji  i  otrzymania  środków 
pomocowych  nastąpi  to  dopiero  w  2012  roku.  W celu  zabezpieczenia  środków na  zapłatę 
wykonawcy należy zaciągnąć w/w zobowiązania. Oprocentowanie pożyczek na wyprzedzające 
finansowanie wynosi 0.25 stopy rentowności 52-tygodniowych bonów skarbowych sprzedanych 
na ostatnim przetargu przeprowadzonym w miesiącu poprzedzającym kwartał spłaty pożyczki  
jest to ok. 1.2%.
Radni nie zgłosili uwag do uchwały.
P. Przewodniczący odczytał uchwałę i poddał ją pod głosowanie. Wynik głosowania: 13 „za”.
 
Ad. 8.
Uchwała w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego w 2011 roku. (Zał. Nr 10)
P. Przewodniczący poprosił P. Skarbnik o uzasadnienie uchwały.
P. Skarbnik wyjaśniła, że zgodnie z §7 uchwały Rady Gminy Chełmno w sprawie przyjęcia 
budżetu  Gminy  Chełmno  na  2011 rok  z  późn,  zm.  Zaciąga  się  kredyt  na  spłatę  wcześniej  
zaciągniętych  zobowiązań  z  tytułu  kredytów i  pożyczek  w wysokości  1 200 000  zł.  Spłata 
kredytu nastąpi w latach 2012-2013. W zależności od kalkulacji kosztów otrzymania i obsługi  
kredytu, bank zostanie wybrany zgodnie z ustawą Prawo zamówień publicznych.
Radni nie zgłosili uwag do uchwały.
P. Przewodniczący odczytał uchwałę i poddał ją pod głosowanie. Wynik głosowania: 13 „za”.

Ad. 9.
Uchwała  ws  powołania  zespołu  do  zaopiniowania  kandydatów  na  ławników  do  Sądu 
Rejonowego w Chełmnie i Sądu Okręgowego w Toruniu. (Zał. Nr 11)
P. Przewodniczący poprosił P. Woelke o uzasadnienie do uchwały.
P. Woelke wyjaśniła, że moja kolejna kadencja ławników do dnia 30 października Rada Gminy 
musi  wybrać  nowych  ławników  na  kadencję  2012-2015.  Rada  Gminy  Chełmno  wybiera 
jednego  ławnika  do  orzekania  w  sprawach  cywilnych  i  dwóch  ławników  do  orzekania  w 
sprawach  rodzinnych  i  nieletnich.  W  celu  zapoznania  się  z  kandydaturami  konieczne  jest 
powołanie zespołu do zaopiniowania kandydatów na ławników.
Radni zaproponowali by tak jak przy wyborze poprzednich ławników w skład zespołu weszli  
członkowie Komisji  Spraw Socjalnych i Samorządowych.  Z prac zespołu wyklucza się jako 
członka komisji Pana Zygmunta Urtnowskiego, ponieważ jego żona jest kandydatką na ławnika.
W  skład  Zespołu  ds.  zaopiniowania  kandydatów  na  ławników  wchodzić  będą:  Krystyna 
Janowska, Ilona Sądel-Gredecka, Henryk Krzywdziński i Grzegorz Sobieralski.
P. Przewodniczący odczytał uchwałę i poddał ją pod głosowanie. Wynik głosowania: 13 „za”.

Ad. 10.
Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej w Nowych Dobrach w 
drodze bezprzetargowej. (Zał. Nr 12)
P. Wójt wyjaśnił, że Państwo Barbara i Wiesław Wójcikowie wystąpili z wnioskiem o sprzedaż 
działki w celu poszerzenia działki przyległej nr 147/3 stanowiącej ich własność.
Sprzedaż działki nr 147/6 to rola klasy V o pow. 0.0166ha i ma na celu poprawienie warunków 
zagospodarowania nieruchomości Państwa Wójcików.
Radni nie zgłosili uwag do uchwały.
P. Przewodniczący odczytał uchwałę i poddał ją pod głosowanie. Wynik głosowania: 13 „za”.

Ad. 10.
Sprawy bieżące.
P. Wójt przypomniał, że 28 sierpnia w Chełmnie odbędą się dożynki wojewódzkie, a 3 września 
w Podwiesku odbędą się dożynki gminne.
Nie zgłoszono więcej spraw.
Na tym obrady VII Sesji zakończono.

Protokolant
............................
Chełmno, dnia 1.09.2011 roku.
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